

ԲՈՎԱՆԴԱԿՈՒԹՅՈՒՆ

Հ. Մ. Հայրապետյան. $H_p (1 < p < \infty)$ Հարդիի դասերի ենթատարածությունների մեջ ուս- ցիոնալ ֆունկցիաների բաղիսի մասին	429
Բ. Վ. Գրիգորյան. R^n տարածությունում միավոր հիպերսկավառակից դուրս հարմանիկ ֆունկցիաների մասին	451
Ա. Հ. Ներսիսյան. Ֆունկցիաների և նրանց ածանցյալների միաժամանակյա շոշա- փումային մոտարկման մասին	464
Յ. Ա. Շամոյան. Մի դասի օպերատորների սահմանափակության մասին, կապված անա- լիտիկ ֆունկցիաների բաժանելիության հետ	474
Ա. Ի. Սերգեևա. Հնդհանրացված կոմպլեքս ուղիղների երկրորդ սերի անտիինվոլյու- ցիաների տարածություններ	491

С О Д Е Р Ж А Н И Е

Г. М. Айрапетян. О базисе рациональных функций в подпространствах классов Харди $H_p (1 < p < \infty)$	429
Б. В. Григорян. О гармонических функциях вне единичного гипердиска в про- странстве R^n	451
А. А. Нерсисян. Об одновременном приближении с касанием функций и их производных	464
Ф. А. Шамойн. Об ограниченности одного класса операторов, связанных с делимостью аналитических функций	474
А. И. Сергеева. Пространства антиинволюций второго рода обобщенных ком- плексных прямых	491

C O N T E N T S

H. M. Hayrapetian. On the basis of rational functions in subspaces of Hardy's H_p classes $(1 < p < \infty)$	429
B. V. Grigorian. On harmonic functions in the complement of the unit hyper- disk in R^n	451
A. H. Nersisyan. On simultaneous tangential approximation of functions and their derivatives	464
F. A. Shamoyan. On a bounded class of operators in the theory of divisibility of analytical functions	474
A. I. Sergeeva. The spaces of the second kind antiinvolutions of generalised complex lines	491